

使用細則：

1. 顧客於購買時，請出示完整禮券。
2. 如顧客購買的食品總價值高於禮券的金額，顧客須繳付額外的款項。
3. 如購買低於此禮券面值之食品，餘額將不獲退還。
4. 此禮券不可兌換現金，並將於使用後被收回。
5. 恕不接受禮券之影印本。
6. 此禮券不可轉售。
7. 此禮券不可與其他優惠同時使用。
8. 如用作商業推廣用途，必須得到金濠漢堡(澳門)食品有限公司書面同意。
9. 如有任何爭議，金濠漢堡(澳門)食品有限公司保留最終決定權。

Terms & Conditions:

1. Customers need to present the entire coupon when ordering.
2. Customers are required to pay any amount exceeding the cash value listed on this coupon.
3. No change given for purchases less than the coupon value.
4. This coupon has no cash value and must be surrendered at redemption.
5. Photocopy of this coupon is not accepted.
6. This coupon is not for resale.
7. This coupon cannot be used in conjunction with any promotional offers.
8. No McDonald's Gift Certificates may be used for any trade or promotional purposes without the specific written authorization by Golden Burger (Macau) Food Co. Ltd.
9. In the event of any dispute, Golden Burger (Macau) Food Co. Ltd. reserves the right of final decision.